
ORG.0012.9.2022 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 37/2022 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 5 września 2022 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1001, a zakończono o godz. 1132. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Irena Wakuluk 

4) Roman Pawłowski 
 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko 

4) Grzegorz Wiktoruk  
 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Izabela Marzena Jurczak 

3) Jerzy Olesiuk 

4) Tomasz Leoniuk 

5) Zenon Podbielski  

6) Aleksander Dubiński 

7) Anna Jaroszuk 

 

/Listy obecności w załączeniu/   Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pracownicy Urzędu Gminy. 

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

 Uwag do porządku posiedzenia i wnioskowanych zmian nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący, 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

W wyniku jawnego głosowania porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 14 

głosami za, w obecności 14 radnych, w następującym brzmieniu: 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze 2022 r. 



2) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2021/2022, 

3) Zmian w budżecie gminy na 2022 r.,  

4) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2022-2028, 

5) Zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymaniu czystości i porządku na terenie 

Gminy Nurzec-Stacja, 

6) Stawek podatku od nieruchomości, 

7) Wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości z gminnego zasobu nieruchomości Gminy 

Nurzec-Stacja,  

8) Przyznania pierwszeństwa w nabywaniu lokali, 

9) Wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Nurcu-Stacji, 

10) Przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Nurzec-Stacja, 

11) Ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej. 

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze 2022 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o stanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2022 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały opinię do informacji o realizacji budżetu gminy za I półrocze 

2022 r./opinia w załączeniu/   Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2021/2022 

przedstawiła Pani Wioletta Liana – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego.  

 

 Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 

2021/2022.  

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały opinię do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za 

okres roku szkolnego 2021/2022. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 



 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2022-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nurzec-Stacja na lata 2022-2028. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2022-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Ewelina Derewońko. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania 15 głosami za, w obecności 15 członków Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go:  

 

 Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości przedstawił Pan Piotr Mudel 

– pracownik do spraw wymiaru podatków i opłat.  

 

 Pan Zenon Podbielski wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę  stawki  na 0,90 zł w  § 1 

pkt. 2 punkt a. 

 

 Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie wniosek formalny do 

projektu uchwały w sprawie zmiany stawki podatku od nieruchomości. 

 



W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, 1 głosem przeciw, w głosowaniu brało udział 

14 członków Komisje przyjęły wniosek formalny w sprawie zmiany stawki podatku od 

nieruchomości. 

 

 Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę stawki § 1 

pkt. 2 punkt  e o wprowadzenie stawki 8,70 zł. 

 

 Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie wniosek formalny do 

projektu uchwały  w sprawie zmiany stawki podatku od nieruchomości.  

 

W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, 1 głosem wstrzymującymi się, w głosowaniu 

brało udział 14 członków Komisje przyjęły wniosek formalny w sprawie zmiany stawki podatku od 

nieruchomości. 

 

Pan Jerzy Olesiuk wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę  stawki w § 1 pkt. 2 punkt a o 

pozostawienie stawki na poziomie roku ubiegłego, oraz podpunkt § 1 pkt. 2 punkt e  

o pozostawienie stawki na poziomie orku ubiegłego 

 

 Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie wniosek formalny do 

projektu uchwały w sprawie zmiany stawki podatku od nieruchomości.  

 

W wyniku jawnego głosowania 4 głosami za, 1 głosem wstrzymującymi się, 10 głosami 

przeciw,  w głosowaniu brało udział 15 członków Komisje odrzuciły  wniosek formalny w sprawie 

zmiany stawki podatku od nieruchomości. 

 

Więcej uwaga do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się, 1 głosem 

przeciw, w obecności 15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

stawek podatku od nieruchomości.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 7 

  

 Pan Jan Szpański - Przewodniczący obrad ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Do p. punktu 7-go:  

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości z gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Iwona Jadczuk – pracownik do spraw 

zamówień publicznych i pozyskiwania środków unijnych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

z gminnego zasobu nieruchomości Gminy Nurzec-Stacja. 

 

W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, w obecności 14 członków Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

z gminnego zasobu nieruchomości Gminy Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 8 

 



Do p. punktu 8-go:  

 

 Projekt uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabywaniu lokali przedstawiła Pani 

Iwona Jadczuk – pracownik do spraw zamówień publicznych i pozyskiwania środków unijnych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabywaniu 

lokali. 

 

W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, w obecności 14 członków Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabywaniu lokali.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 9 

 

Do p. punktu 9-go:  

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Nurcu-Stacji przedstawiła Pani Iwona Jadczuk – pracownik do spraw zamówień 

publicznych i pozyskiwania środków unijnych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Nurcu-Stacji. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami przeciw, 1 wstrzymującym się, w obecności 14 

członków Komisje negatywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości zabudowanej, położonej w Nurcu-Stacji.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10 

 

 

Do p. punktu 10-go:  

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Norbert Jadczuk – pracownik do spraw 

teleinformatyki. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

 

W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, w obecności 14 członków Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 11 

 

Do p. punktu 11-go:  

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej  

przedstawił Pan Norbert Jadczuk – pracownik do spraw teleinformatyki. 



 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych 

opłaty adiacenckiej . 

 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami przeciw, 2 wstrzymującymi się, w obecności 14 

członków Komisje negatywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

procentowych opłaty adiacenckiej.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 12 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

Pani Irena Wakuluk- Członek Komisji Rewizyjnej zapytała co ze sprawą strzelnicy ?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy wyjaśnił, że  inwestorem budowy strzelnicy jest Starostwo 

Powiatowe w Siemiatyczach. Urząd Gminy Nurzec-Stacja jedynie wydaje decyzje odnośnie 

lokalizacji tej budowy. Ma ona powstać w miejscowości Borysowszczyzna na polu znajdującym się 

naprzeciwko domku myśliwskiego.  

 

Pan Aleksander Dubiński – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał czy woda na terenie 

gminy jest zdatna do używania? 

 

Pan Norbert Jadczuk – wyjaśnił, że Urząd Gminy nie otrzymał żadnych alarmujących informacji na 

ten temat.   

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Kinga Drobisz                   Jan Szpański 
 

 

 

 

 

 

 

 
 


